
ATHLETIC CLUB SPARTA PRAHA 
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IČO: 60456086 DIČ: CZ60456086 
 

2. zápis z online zasedání správní rady 

Termín Místo Čas 

1.4.2021 online 18:00 

 

Účastni: R. Machura, Ing. V. Roun, Ph. D., L. Zaddem Prof., P. Dvořák, Č. Kadaně 

Hosté: Bc. J. Brothánek, Mgr. J. Nepomucký, K. Pallová 

Omluven: J. Řezníček 

1) Jednání zahájeno předsedou SR v 18 hodin. 

2) V. Roun oznámil, že návrh na zápis do Obchodního rejstříku SR a DR bude podán postupně.  

3) Zmínil též problematické přijetí dotace o NSA v době, kdy nemá SR možnost ovládat bankovní 

účet a požádá NSA o pozdržení odeslání dotace. 

4) R. Machura oznámil, že do funkce vedoucího trenéra SpS byl jmenován J. Nepomucký. 

5) R. Machura seznámil účastníky schůze s výstupy z jednání s ředitelem Asociace SP ohledně 

dobudování posilovny v Unyp Aréně SP. 

6) R. Machura konstatoval, že oslovil 16 trenérů klubu a tito nekomunikují ani na druhý pokus: 

Mgr. Molva, Ing. Brázdová, Mgr. Bejdová, M. Machotka a O. Čerepušťák.  

7) SR se shodla na prolongaci smluv s trenéry Brothánkem, Řezníčkem a Zaddem. 

8) R. Machura stroze seznámil účastníky se zásadami systému příspěvků na různá školení. 

Ten bude zaslán jako Příloha I. spolu se zápisem SR. 

9) K. Pallová seznámila zasedající se stavem objednávek vybavení závodníků firmou Zeus. 

Nabídka a ceník budou zaslány jako Příloha II. 

10) R. Machura poděkoval J. Nepomuckému za jeho korekce v klubové administrativě. 

Ten konstatoval, že minimálně každá třetí „karta člena“ nebyla vyplněna řádně a obsahovala 

chyby. 

11) Bylo konstatováno, že online přihlášky do klubu nejsou úplně v pořádku a že je třeba 

přihlášky upravit. Každý z účastníků by měl do příštího zasedání připravit návrh. 

J. Nepomucký poukázal i na fakt, že tyto přihlášky odcházejí pravděpodobně na adresu 

Mgr. Střelcové a že by přihlášky měly chodit na adresu klubu. 

12) J. Nepomucký zašle materiál ohledně systému odměňování trenérů a závodníků. 

13) R. Machura připraví materiál ohledně klubem zajišťovaných soustředění a LVT tak, aby mohl 

být včas vyvěšen na webových stránkách klubu. 

14) Byla též projednána účast našich družstev v soutěžích. Nejasnosti jsou okolo přihlášení 

družstva dorostenců. V. Roun požádá V. Molvu o předání všech materiálů (zejména kontaktů 

na dorostence, dorostenky, juniory a juniorky), abychom mohli zvažovat možnosti hostování 

našich závodníků v jiných klubech. 

15) J. Brothánek poukázal na fakt nedostatečně trenérsky zajištěných tréninků st. žactva a 

zdůraznil možné následky těchto nedostatečností. 

16) J. Nepomucký seznámil přítomné s dluhy a nutnými platbami, které v současné době klub 

má. S V. Rounem doladí, jak tyto závazky uhradit.  

Zapsal: Machura Remigius 


